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MAANMITTARIKILTA RY

HALLITUKSEN KOKOUS 24/2024

Aika: 10.9.2024 klo 15.30

Paikka: Konetalo 234b ja Zoom

Paikalla:

Eero Ikonen

Otto Sorvo

Pinja Tamminen

Ilkka Rantakokko

Noora Permi

Aino Huttunen

Otso Lattu

Iiris Mäkelä

Joonas Sinerkari

Linnea Mikkola

Senja Aaltonen

Joonas Häkli (saapui kohdassa 13.)

Akseli Uotila (poistui kohdassa 12.)

Poissa:

Priska Viljakainen

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 15.40.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN

Myönnettiin puhe- ja läsnäolo-oikeus Akseli Uotilalle.

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

Esitys: Hyväksytään kokouksen 23/24 pöytäkirja.

Päätös: Siirretään pöytäkirjan hyväksyminen myöhempään kokoukseen.
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6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT

Esitys: Valitaan Joonas S. ja Otso pöytäkirjantarkastajiksi.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN

Esitys: Valitaan Otto kirjoittamaan kokoustiivistelmä tiedotuskanavalle. Valitaan Joonas H.

kirjoittamaan hallituskuulumiset viikkotiedotteeseen.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

8. ILMOITUSASIAT

Otso: Ilkan velho alkaa 17 minuutin kuluttua.

Eero: Muistakaa doodlata! Huomenna dedis, kaikille sakkoa.

Aino: Tullaan (tirsk) aina näille tuoleille.

Joonas S: Käykää katsomassa Otatarhan ajot -stickerpack.

9. KUULUMISKIERROS

Akseli: Uusi periodi alkoi, minulla on 24 noppaa suoritettavana. Loppukiri RYMiltä

valmistumiseen alkoi. Päällä vähän maisterikursseja.

Aino: Kuuluu ihan hyvää. Väsyttää liikuntatapahtumien jälkeen ja paikat on jumissa, vaikka

juoksin vain kerran. Oltiin äidin ja siskon kanssa syömässä ja juomassa kahvia.

Pinja: Tosi hyvää kuuluu. Olin tänään kaverin kanssa syömässä ja sen jälkeen haisteltiin

hajuvesiä.

Ilkka: Ihan hyvää kuuluu. Minullakin on paikat kipeänä, tein kaksi kunnaria tai jotain

sinnepäin. Toimin myös joukkueen kapteenina. Työteliäs viikko ja huomenna

kyykkätapahtuma, 200 ilmoittautunutta. Tänään katsotaan perinnetornia, jos se kasvaisi.

Linnea: Ihan hyvin menee, sunnuntaina Suomen muinaisen pääkaupungin, Turun, päivä.

Pitäisi kirjoittaa oppimispäiväkirjaa.

Senja: Ihan hyvin menee. Olin viikonloppuna Turussa, tai ei ehkä käyty Turussa, mutta

Kaarinassa oltiin. Shoppailtiin erilaisia Turku-aiheisia tuotteita markkinoilta. Olin myös

käymässä pesäpallossa ja tein juoksun. Olin ekana lyöntivuorossa.

Otso: Ihan hyvää kuuluu. Väsyttää vaelluksen ja pesiksen jälkeen. Innolla jonottamaan

maisterikapteenin puolesta pp-paikkaa. Pitäisi tehdä koulujuttuja.

Noora: Ihan hyvin menee, kävin Lapualla viikonloppuna. Siskoni soitti minulle sunnuntaina

neljä kertaa, koska sai uuden kellopuhelimen syntymäpäivälahjaksi. Opinnot lähtivät käyntiin

vahvasti. Tänään kokoustettiin lettukyykästä. En haluaisi tulla kipeäksi.

Iiris: Sain kandin palautettua perjantaina. Sen jälkeen palauduin koko viikonlopun. Tänään

kuulin luennolla Turusta. Koulujutut eivät loppuneetkaan kandiin.

Joonas S: Olen aivan loppu vaelluksen jäljiltä. Tein yhden juoksun pesiksessä. Oli kiva nauttia

Lapin kesästä. Oli mukavaa

Otto: PP-jono ei tee hyvää mielenterveydelle, näin viime yönä lukemattomia painajaisia.

Jokainen skenaario käytiin läpi. Huomenna heti jonon jälkeen virkeänä matriisitestiin.
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Eero: Minulla oli rauhallisempi yö. Minäkään en nukkunut liian hyvin, koska päätin jatkaa

niistämistä. Ajat sitten tein syntiä ja esiinnyin TikTokissa. Olen saanut kavereilta viestiä, että

ovat nähneet minut for you pagella. Itsekunnioitus meni 40 €Wolt-lahjakortin vuoksi.

10. RAHA-ASIAT

10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet

Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi:

Saaja Selite Summa

Linnea Mikkola Opintokyselyn arvonnan palkinnot 30 €

Saska Kolehmainen Edustus UrbanumRy:n vuosijuhlille 70 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.2. Hyväksyttävät laskut

Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi:

Saaja Selite Summa

AYY kertavuokrattavat tilat Elokuun tilavuokrat 380 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.3. Uudet jäsenet

Esitys: Hyväksytään uusiksi jäseniksi Samuel Skrifvars, Erika Koskela, Eliel Kytömäki ja

Daniel Szemenyei.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

11. VUOSIJUHLAEDUSTUKSET

11.1. Urbanum 4th Annual Ball

Esitys: Valitaan Saska Kolehmainen edustajaksi Urbanumin vuosijuhlille 20.9.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

12. LAULUKIRJAPROJEKTI

Esitys: Killan päälukkari Akseli esittelee laulukirjaprojektin tämänhetkisen tilanteen.

Päätös: Avataan päätoimittajahaku, jonka jälkeen lukkaristo tekee esityksen uusista

laulukirjan päätoimittajista hallitukselle. Hallitus tekee lopullisen päätöksen päälukkareista.

13. PALAUTELAATIKKO

Esitys: Käydään läpi palautelaatikkoon saapunut palaute koskien IE:n toimintaa (liite 1).

Päätös: IE kiittää palautteesta. Myös IEllä oli oikein mukavaa olla juhlissa.
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14. MENNEET TAPAHTUMAT

14.1. Killan vaellus 4.-9.9.

Esitys: Vaellus onnistui hyvin, käveltiin yli 70 km ja säät suosivat. Ei vastoinkäymisiä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

14.2. Pihapelit 6.9.

Esitys: Pelattiin pihapelejä kiltiksen takapihalla perjantaina.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

14.3. MK x Gooni pesis 9.9.

Esitys: Tapahtuma oli hauska. Saunan olisi voinut skipata, mutta sekin oli ihan

mukava. Suunnittelussa oli haasteita kommunikaation vuoksi.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15. TULEVAT TAPAHTUMAT

15.1. Sitsikoulutus 12.9.

Esitys: Fukseille tarkoitettu sitsikoulutus Fuksisitsejä varten. Tarkoituksena käydä läpi

yleisiä käytäntöjä sitseillä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.2. Lettukyykkä 11.9.

Esitys: Lettukyykkä järjestetään yhdessä PT:n ja IK:n kanssa. Fuksitapahtuma. Peleille

on varattu Sandikan hiekkakenttä Haukilahdessa. Noin 200 ilmoittautunutta.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.3. Fuksisitsit 13.9.

Esitys: Sitsit järjestetään Suomenlinnassa Pirunkirkon juhlasalissa. Suunnittelu on

hyvässä vauhdissa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.4. ENG x CHEM Practice sitsit 13.9.

Esitys: Sitsit järjestetään Servin Mökissä. Suunnittelu on käynnissä. Teemana

suomalainen urheilu.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.5. Tirrekahvit 17.9.

Esitys: Järjestetään kiltiskahvit, jolla vanhat vuosijuhla- ja UVP-tirehtöörit ovat

paikalla kertomassa pesteistään.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.6. Syyspäiväntäräys 20.9.

Esitys: Järjestetään killan puolivuosijuhlat ja MIL ry:n vuosijuhlat Servin Mökissä.

Cocktailtilaisuuden sijainti on museolla, ja järjestelyt ovat hyvässä vaiheessa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.7. Syyspäivän tärinät 21.9.

Esitys: Järjestetään Syyspäiväntäräyksen sillis Matinkylässä kerhotilassa, jossa on

sauna. Ilmoittautuneita on ihan mukavasti.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.
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16. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

- Haalarimerkeistä tuli mallikuvat. Osa näyttää vähän oudoilta.

- Kysytään tarjouksia muualta.

- Otso ja Ilkka järjestää frisbeegolf -turnauksen.

- Merkittiin tiedoksi.

- Yritysilta lähestyy, 14.10.

- Merkittiin tiedoksi.

17. SEURAAVA KOKOUS

Seuraava kokous tiistaina 17.9. klo 17.00.

18. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 16.54.

Pöytäkirjan vakuudeksi,

________________________ _________________________

Eero Ikonen Otto Sorvo

Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja
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LIITTEET

Liite 1: Palaute

Kuulin juuri, että IE tuli tänne meidän vanhojen paskojen bileisiin hoitamaan tarjoiluja kesken

orientaatioviikon heidän ainoana ”välipäivänä”, ja niillä on niin hyvä buugi!! Ihana asenne ja kaikki

on mahdollista, eikä vanhat (eikä uudet) mittarit tunnu ahdistavan ollenkaan. Siis sikana respectiä

IE:lle ja nykyisille toimijoille jotka ennakkoluulottomasti lähti mukaan vuosikurssin ’14 random

juhliin! T. Vanha paska ’14


